

NOTE DE SERVICE

MEMORANDUM

date:	08 août 2025	
à :	Tous les utilisateurs du laboratoire central du site Glen CUSM	
to:	All MUHC Glen Site Central Laboratory Users	
de:		
from:	Dr Ami Grunbaum, MDCM, MSc, FRCPC <i>Divisional Director, Biochemistry OPTILAB-CUSM</i> <i>Chef de Service, Biochimie, OPTILAB-CUSM</i>	Rebecka Lang, B.Sc (Hons) <i>Chef de service, Laboratoire central Glen</i> <i>Laboratory Manager, Glen Central Laboratory</i>
objet :	Résultats compromis de magnésium et bicarbonate sérique – site Glen	
subject:	Compromised Serum Magnesium and Bicarbonate Results – Glen Site	

ENGLISH WILL FOLLOW

Le Laboratoire central du site Glen du CUSM souhaite vous informer qu'en raison de problèmes d'instrumentation de chimie entre **23h25 le 5 août 2025** et **22h05 le 6 août 2025**, plusieurs résultats de magnésium et de bicarbonate sériques peuvent avoir été compromis.

Veillez interpréter les résultats obtenus pendant cette période avec précaution et, si cliniquement requis, veuillez répéter les demandes d'analyses. Si nécessaire, le laboratoire peut répéter le test de magnésium sur les spécimens reçus sur du cas par cas.

Si vous avez des questions concernant cet évènement, veuillez contacter le biochimiste de garde du site Glen via le service de localisation au 514-934-1934 ext 53333.

Nous vous remercions pour votre compréhension.

The Central Laboratory of the MUHC Glen Site wishes to advise you that due to chemistry instrumentation issues between the hours of **23h25 on August 5, 2025** and **22h05 on August 6, 2025**, serum magnesium and bicarbonate results may have been compromised.

Please interpret results with caution and if clinically merited, re-test. If necessary, the laboratory can repeat testing for serum magnesium on existing specimens on a case by case basis.

Should you have any questions regarding this matter, please contact the Biochemist On-Call for the Glen Site via locating at 514-934-1934 ext 53333.

Thank you for your understanding.